

FOR IMMEDIATE RELEASE

NEVER HOME UNTIL I WANDER

New EP from Uness - out August 22, 2026

Eastern Townships, Quebec

Uness, singer-songwriter and composer, announces the release of his third official EP, “Never Home Until I Wander,” arriving August 22, 2026 on all major platforms.

The EP marks the end of a six-year unfolding. In the wake of the pandemic, with the world at a complete standstill, Uness stepped away from the big city noise, into nature and into new music influences. What began as a search without a fixed destination eventually led him back to the classroom, enrolling at university to pursue his education. He landed in Ndakina, the ancestral and unceded territory of the Abenaki people, commonly known as the Eastern Townships, and it was there that this project found its shape.

Every word and every note in it is intentional.

- UNESS

“This land is the backdrop of this EP,” Uness explains. “Every word and every note in it is intentional.” The countryside, the forests, the way the light falls at sunset over open fields; it has a way of stopping time still. It’s a presence in the story, something almost otherworldly, a quiet supernatural pull that runs beneath every song.

Musically, “Never Home Until I Wander” is the closest thing yet to Uness’s essence. While R&B, the genre he grew up in, never fully captured who he was becoming, NHUIW reaches for a wider canvas, different shades of soul that keep you company on a drive at dusk, along the 147. It is, in his words, the truest reflection of who he is musically at the moment.



HOME STUDIO - SHERBROOKE, QC

At its core, this is a record about courage, the kind it takes to keep your heart open after loss, whether it’s a country left behind or someone you loved. It’s about choosing to love fully anyway, knowing everything in this life is impermanent, carried forward by an insatiable, unrelenting sense of passion.

“Never Home Until I Wander” is a deliberate turning of the page and an ode to love and “the beyond.” On August 22, 2026, Uness shares the EP with everyone who has been part of this new chapter, especially the people of this land who walked alongside this adventure, whether they knew it or not.

UNESS ANNONCE NEVER HOME UNTIL I WANDER, DISPONIBLE DÈS LE 22 AOÛT 2026

Uness, auteur-compositeur-interprète, annonce la sortie de Never Home Until I Wander, son troisième EP officiel, attendu le 22 août 2026 sur toutes les plateformes numériques.

Cet EP marque la fin d'une traversée de six ans. Au sortir de la pandémie, alors que le monde est à l'arrêt complet, Uness s'éloigne du bruit de la grande ville pour se tourner vers la nature et de nouvelles influences musicales. Ce qui commence comme une quête sans destination précise le ramène vers les études, à l'université. Il s'installe à Ndakina, territoire ancestral et non cédé du peuple abénakis, aujourd'hui connu sous le nom d'Estrie. C'est là que le projet prend forme.



EASTERN TOWNSHIPS, QC

66

Chaque mot, chaque note est intentionnel.

- UNESS

« Cette région est la toile de fond de ce projet, confie Uness. Chaque mot, chaque note est intentionnel. »
La campagne, les forêts, la brume, la lumière sur les champs, c'est comme si le temps s'arrêtait. J'ai voulu articuler ça dans le son, c'est quelque chose de surnaturel, un thème qui habite chaque chanson.

Musicalement, Never Home Until I Wander est ce qui se rapproche le plus de l'essence d'Uness à ce jour. Le R'n'B, le genre dans lequel il a grandi, n'a jamais tout à fait capté qui il devenait. Avec NHUIW, il vise une palette plus large : différentes teintes de soul qui nous accompagnent lors d'une balade au crépuscule, le long de la 147. C'est, dit-il, le reflet le plus fidèle de qui il est, musicalement, à l'heure actuelle.



SHERBROOKE, QC

Au fond, cet album parle de courage : celui qu'il faut pour garder le cœur ouvert après une perte, qu'il s'agisse d'un pays laissé derrière ou d'une personne aimée. Il s'agit de choisir d'aimer pleinement malgré tout, en sachant que rien, dans cette vie, n'est permanent, porté par une passion insatiable et sans relâche.

Never Home Until I Wander, c'est une page qui se tourne pour de bon, une ode à l'amour et à l'au-delà. Le 22 août 2026, Uness partage cet EP avec tous ceux qui ont fait partie de ce nouveau chapitre, en particulier les gens de cette région qui l'ont accompagné dans cette aventure, qu'ils le sachent ou non.